
Zápis ze zasedání
Zastupitelstva obce Tehov č. 2023-08

konaného dne 11. 9. 2023 od 20:00
v zasedací místnosti obecního úřadu

Prezence

Přítomni David Hlouch
Kateřina Ruszová
Marcela Konečná
Martin Landa
Jakub Novotný
Jiří Pilný
David Kubelka
Jan Říha
Michal Straka

Omluveni

Neomluveni

Zahájení zasedání zastupitelstva
Zasedání Zastupitelstva obce Tehov zahájil v 20:02 starosta obce David Hlouch (dále také jako
„předsedající“).

Předsedající konstatoval, že Zastupitelstvo bylo řádně svoláno a z prezenční listiny přítomných
členů zastupitelstva (příloha 1) konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového
počtu všech 9 členů zastupitelstva), a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné (§ 92 odst. 3
zákona o obcích).

Předsedající konstatoval, že zápis z posledního zasedání byl řádně zveřejněn a nebyly k němu
vzneseny připomínky.

Předsedající upozornil, že kromě zápisu nebude ze zasedání pořizován zvukový ani obrazový
záznam.

1) Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu ze zasedání
Předsedající navrhl, aby zapisovatelkou byla Kateřina Ruszová a ověřovateli zápisu Martin Landa
a Marcela Konečná. Navržení nominaci přijali. Nebyly vzneseny protinávrhy.
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Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se účastníkům zasedání.

Návrh usnesení č.1/8/2023:

Zastupitelstvo obce Tehov určuje zapisovatelkou Kateřinu Ruszovou a ověřovateli zápisu Martina
Landu aMarcelu Konečnou.

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Usnesení č. 1/8/2023 .bylo schváleno

2) Schválení programu zasedání
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.

K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy úprav. Před hlasováním dal předsedající možnost
vyjádřit se přítomným občanům. Předsedající dal hlasovat o programu zasedání.

Návrh usnesení č. 2/8/2023:

Zastupitelstvo obce Tehov schvaluje program zasedání zastupitelstva ve navrženém znění:

1) Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu ze zasedání

2) Schválení programu

3) Veřejná finanční podpora

4) Informace finančního výboru

5) Informace o projektu Obnova MK Slunečná

6) Informace o projektu Navýšení kapacity zásobování vodovodních spotřebišť Tehov a
Světice – přivaděč, vodojem a související opatření

7) Informace o přeložce silnice II/107

8) Informace k pořizované změně č. 5 územního plánu

9) Různé

○ Informace ke změnám uspořádání návsi - přesuny doručovacích zařízení, sběrných
boxů a úpravy organizace dopravy a parkování

○ Výsledky výběru nového dodavatele el. energie a plynu

○ Informace k odstranění bodové závady na silnici III/1011 - esíčko

10) Diskuze

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Usnesení č. 2/8/2023 .bylo schváleno

3) Veřejná finanční podpora
Předsedající uvedl bod a vyzval přítomné zastupitele k případnému vyjádření střetů zájmů.

Program veřejné finanční podpory máme zavedený v obci už od roku 2015 a slouží jako
standardizovaný způsob poskytování finančních prostředků na veřejně prospěšné nebo veřejnost
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zapojující aktivity jednotlivcům nebo spolkům. Dnes máme ke schválení vyúčtování 3 ze 4
poskytnutých podpor druhého kola, zájezd seniorů se odehrál teprve v uplynulých dnech a
vyúčtování bude zřejmě na pořadu příštího zasedání.

Marcela Konečná, předsedkyně FV: Finanční výbor dostal v termínu k posouzení 3 vyúčtování
Veřejné finanční podpory, a to Zuzana Staňková – Cvičební pomůcky pro seniory ve výši
4 500,- Kč, SDH Tehov – Oslava 140 let založení spolku 30 000,- Kč a Spojené Osady Údolí Raků –
Sportovní akce: Dětský den 4 500,- Kč. Finanční výbor neshledal v podaných vyúčtováních
pochybení.

Návrh usnesení č. 3/8/2023:

Zastupitelstvo obce Tehov po projednání schvaluje vyúčtování veřejné finanční podpory poskytnuté
spolku Spojené Osady Údolí Raků z.s. na akci “Sportovní akce - Dětský den”.

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Usnesení č. 3/8/2023 .bylo schváleno

Návrh usnesení č. 4/8/2023:

Zastupitelstvo obce Tehov po projednání schvaluje vyúčtování veřejné finanční podpory poskytnuté
SH ČMS - SDH Tehov na akci “Oslava 140 let výročí založení spolku”.

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Usnesení č. 4/8/2023 .bylo schváleno

Návrh usnesení č. 5/8/2023:

Zastupitelstvo obce Tehov po projednání schvaluje vyúčtování veřejné finanční podpory poskytnuté
Zuzaně Staňkové na “Cvičební pomůcky na cvičení se seniory”.

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Usnesení č. 5/8/2023 .bylo schváleno

4) Informace finančního výboru
Předsedající uvedl bod, poděkoval Michalu Strakovi za zprostředkování kontaktu s bankéřkou
Unicredit banky, paní Adélou Duchoňovou, a předal slovo předsedkyni FV Marcele Konečné.

Marcela Konečná: Starosta obce v souladu s usnesením č. 14/31/2022 zajistil od 7. 7. 2023
uložení finančních prostředků ve výši 10 mil. Kč na spořícím účtu u UniCredit Bank Czech
Republic and Slovakia, a.s. s týdenní výpovědní lhůtou a s úrokovou sazbou 6,45% p.a., která se
každý týden mění dle vývoje finančních trhů a úrokových sazeb ČNB. Týdenní úrok je v tuto chvíli
cca 12 400,-Kč. K dnešnímu dni jsou účtě připsány úroky ve výši 99.338,39 Kč.

Celkový stav účtů obce k dnešnímu dni je 37 450 326,49 Kč CELKEM

z toho 10 099 338,39 Kč UniCredit

23 237 157,10 Kč Česká Spořitelna

3 003 122,00 Kč ČSOB

1 110 665,44 Kč ČNB
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Předsedající: Děkuji. Po několika marných pokusech se nám podařilo získat nabídku
termínovaného vkladu také od ČSOB, kde máme výchozí běžný účet, přičemž při obdobných
zadávacích podmínkách, jako nám poskytuje UniCredit, tedy týdenní výpovědní lhůta je nabízená
úroková sazba 6,1%. Navrhuji tedy uložení volných fin. prostředků na účet v ČSOB a dávám ke
zvážení zvýšení uložení hotovosti v obou bankách na 15 mil. Kč.

Místostarostka: Ještě bych ráda upozornila na drobný nesoulad, v přijatém usnesení je uvedena
výpovědní lhůta 1 měsíc.

Předsedající: Výpovědní lhůtu 1 týden jsme zvolili s ohledem na úrokové sazby, které byly směrem
k delším výpovědím kupodivu trochu nižší a nevidíme v tom rozpor s usnesením - jsme na
bezpečné (výhodnější pro obec) straně a lhůtu v usnesení jsme vzali jako maximální. Můžeme
upřesnit v navrženém usnesení, kde bychom rovněž měli vzít v potaz, že připsané úroky
přidáváme k uložené částce.

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se k bodu účastníkům zasedání.

Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení č. 6/8/2023:

Zastupitelstvo obce Tehov po projednání pověřuje starostu obce otevřením bankovního účtu u
ČSOB a.s. a UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a.s. pro uložení volných finančních
prostředků obce na termínovaný vklad s výpovědní lhůtou maximálně 1 měsíc v maximální výši 15
milionů Kč navýšené o budoucí připsané úroky pro jednotlivou banku.

Výsledek hlasování: Pro: 9 Proti: 0 Zdrželi se: 0 Usnesení č. 6/8/2023 .bylo schváleno

5) Informace o projektu Obnova MK Slunečná
Předsedající uvedl bod:

Dílo bylo dokončeno v řádném termínu. Došlo k některým změnám vůči projektové dokumentaci,
zejména

● zatrubnění dešťové kanalizace v nejstrmnějším úseku komunikace z důvodu eliminace
rizika eroze navrženého otevřeného odvodňovacího příkopu a životnosti stavby v krajních
částech vozovky, kdy volná krajnice lemující příkop byla z hlediska zatížení a životnosti
vyhodnocena jako nedostatečná; současně bylo vyhodnoceno vymezení krajnice silniční
obrubou jako bezpečnější z důvodu vyššího příčného sklonu v celé délce komunikace
zejména při snížené sjízdnosti

● zatrubněná kanalizace je svedena do podzemní retenční nádrže s regulovaným odtokem a
přepadem, v horní části je řešena vsakovacím drenážním liniovým objektem

● vypuštění několika parkovacích stání z důvodu nesouladu zemního vedení EE, které má
ČEZ uloženo v příliš mělké hloubce a nebylo tak možné vytvořit kufr komunikace.

Předmětné změny neměly výrazný vliv na konečnou cenu díla 5,2 mil. Kč vč. DPH.

Veřejné osvětlení realizujeme ve vlastní režii, vedení a připojení je připraveno, máme hotové
základy sloupů. Samotné osazení sloupů by mělo proběhnout do konce října.
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Předpokládáme, že v ulici budou osazeny zpomalovací prvky. Jejich přesnou specifikaci a
rozmístění ale rozhodneme až na základě zkušeností z provozu.

Předsedající otevřel diskuzi:

Michal Straka: Zpomalovací prvky budou zdrojem hluku pro nemovitosti, před kterými jsou
umístěny.

Předsedající: Ano, na to samozřejmě upozorňujeme, nicméně lidé, od nichž jsme již obdrželi
podněty k umístění prahů před jejich nemovitosti (oblast křižovatky s ul. Na Sekyře) si toho jsou
vědomi a počítají s tím.

Tomáš Hůla: Komunikace se podařila, děkujeme. Rychle jezdící řidiče už začínáme bohužel
evidovat.

Zastupitelstvo vzalo na vědomí.

6) Informace o projektu Navýšení kapacity zásobování
vodovodních spotřebišť Tehov a Světice – přivaděč, vodojem a
související opatření
Předsedající uvedl bod:

Projekt zkapacitnění vodovodu Tehov - Světice, jehož nositelem je DSO Region Jih, nabyl v srpnu
právní moci stavebního povolení. Aktuálně je připravována žádost o dotaci a výběrové řízení na
zhotovitele. Zde bude termínově prioritizována trasa v rámci obce Všestary, kde má v příštím roce
dojít k obnově krajských komunikací, v nichž je vedení vodovodu uloženo.

Pokud se podaří získat dotační podporu, mohla by být realizace dokončena v roce 2025.

Předsedající otevřel diskuzi: bez příspěvku.

Zastupitelstvo vzalo na vědomí.

7) Informace o přeložce silnice II/107
Předsedající uvedl bod:

Středočeský kraj dokončil přípravu technicko ekonomické studie přeložky silnice II/107, jejíž délka
má být 5,9 km a spojuje Všechromy a Vojkov. Proběhlo zjišťovací řízení dle zákona 100/2001 o
posuzování vlivů na životní prostředí, přičemž závěry ZŘ byly zveřejněny v dotčených obcích a
ÚSC ve stanovené lhůtě. Na el. úřední desce obce je dokument stále k dispozici. Trasa silnice je
prakticky v celé délce mimo lesy vedena pod úrovní terénu. Přeložka respektuje křížení se všemi
existujícími i plánovanými pěšími i cyklo trasami a užitkovými komunikacemi. V drtivé většině
jsou křížení řešena mimoúrovňově.

Obec Tehov na v rámci probíhajících jednání mj. zajistila pro zástupce OŽP MÚ Říčany orientační
vytyčení průběhu přeložky v lese podél osady Lada, kde trasa dodržuje požadavek na odstup od
osady, aby orgány ochrany životního prostředí měli dostatek informací a podkladů k formulaci
požadavků na ochranu ŽP a především lesa. Současně jsme zahájili kroky k realizaci pěšího/cyklo
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propojení Dražky - Hačalka, které bude v případě realizace přeložky řešeno nákladem investora
(Sčk) formou lávky.

Společně se starosty dotčených obcí se kromě ochranných opatření snažíme o maximalizaci
synergických investic ze strany kraje, zejména investice do souběžné a navazující infrastruktury
pro pěší a cyklisty.

V rámci území naší obce pak průběžně pracujeme na majetkoprávní přípravě, která umožní
systém ochranných opatření, vykupujeme pozemky na zelené pásy, připravujeme výsadbu a
připravujeme jednání zejména v lokalitě křížení s Říčanským potokem a panskou ulicí, kde
bychom rádi expozici silnice, která je jinak téměř všude pod úrovní terénu, kompenzovali
intenzivní výsadbou v rámci cca 2 ha. Ze strany specialistky projektanta na obor ochrany přírody a
krajiny nám a zejména investorovi bylo doporučeno zabývat se možností terénních úprav (zvlnění,
valů), které by v kombinaci s vhodným osázením zelení mohly být výrazně účinnějším ochranným
opatřením.

V rámci jednání byl z naší strany dále vznesen požadavek na názornou vizualizaci nejlépe ve
formě animovaného komentovaného průletu krajinou, jako pořídilo ŘSD např. pro úsek 511 SOKP.
Tato vizualizace byla ze strany investora přislíbena, termín neznáme.

Ze strany dotčených obcí i investora stále platí podmínka, kdy přeložka nebude zprovozněna,
dokud nebude uveden do provozu úsek č. 511 velkého pražského okruhu (SOKP).

Předsedající otevřel diskusi:

Robert Veselý: Domnívám se, že aktuálně SOKP má povolení vyřešena, v médiích se objevilo, že
se započetím stavby se počítá v roce 2024.

Václav Červenka: Jak bude řešena zastávka autobusu Lada?

Předsedající: Zastávka bude přesunuta k západnímu okraji osady, kde je dnes křížení silnice s
turistickou trasou. Zde se počítá s jedním párem zastávek v trase páteřní protože je zde reálný
předpoklad, že nová přeložka bude využívána i dalšími spoji MHD, které sice přímo do Tehova
nebudou zajíždět, mohou nicméně výrazně zvýšit obslužnost území naší obce. Jeden pár
zastávek pak bude za odbočkou na vedlejší komunikaci směřující dále do Tehova nebo do osady
Lada.

Marcela Konečná: Jak bude řešena křižovatka na Vojkově?

Předsedající: Vojkovské křížení je v dokumentaci řešeno jako tzv. TOK (turbo-okružní), obdobné
křižovatky jsou k vidění například u Benešova na kříženích silnice I/3. Křižovatka na Panské ulici
bude oproti tomu řešena jako světelná s dynamickým řízením. K tomuto závěru jsme dospěli v
rámci jednání, protože jde jednak o řešení s výrazně menší rozlohou, především ale považujeme
za vhodnější světelnou křižovatku, která rozpozná potřebu tehovských a světických řidičů a
cyklistů najet na hlavní, přepne dynamicky semafor, a dále opět pustí plynulý provoz na hlavní a
narozdíl od kruhového objezdu se na ní zejména v časech mimo špičku nemusí každé vozidlo
téměř zastavit, což na úpatí poměrně strmého kopce nepovažujeme za ideální.

Michal Straka: Zvažovala se varianta Panskou ulici (u Panského rybníka) na přeložku vůbec
nepřipojit, třeba původní komunikaci přemostit, aby nedocházelo k rozjíždění automobilů na
přeložce a tím zvýšenému hluku?
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Předsedající: Tato otázka byla na jednáních vznesena, ale investorem i projektantem byla
zapovězena jako provozně nelogická (požadováno dopravní napojení obcí po trase).

Kateřina Ruszová: Navíc by to nově budovanou komunikaci ještě více vyneslo nad úroveň terénu,
přemostění nad přítokem do Panského rybníka by se muselo zvednout třeba o dalších 5m, což s
sebou nese zvýšení hluku, jeho snazší šíření a samozřejmě (byť pro nás irelevantní) zdražení
projektu…naším cílem je, aby byla komunikace všude, kde to půjde, naopak co nejvíce v záhrabu.

Jiří Pilný: Stromy rostou dlouho. V jakých lokalitách můžeme provést výsadbu stromů již nyní,
abychom nečekali na přirozenou bariéru další léta?

Předsedající: Ochrannou zeleň plánujeme vysazovat co možná nejdříve, vykupujeme vhodné
pozemky tak, aby mohl vzniknout souvislý pás zeleně, ideálně stromové i keřové patro (konkrétní
pozemky ukazuje na mapě na projektoru - pozn. zapisovatele).

Rudolf Černý: Jak budou řešeny přechody pro zvěř?

Předsedající: Tento dotaz jsme vznesli, stejně jako další otázky z dopisu Mysliveckého sdružení
Světice, který přišel nám, zadavateli i dalším dotčeným přes naše výzvy sice trochu pozdě, pořád
ale lepší, než vůbec, a děkujeme za něj. Dle sdělení projektanta budou případné speciální
požadavky na přechody pro zvěř řešeny v rámci dalších stupňů projektové přípravy, byli jsme
nicméně upozorněni, že pro komunikace II. třídy se obvykle ponechává zvěř ve vztahu ke
komunikaci bez regulačních nebo segregačních opatření.

O dalším postupu budeme informovat.

Zastupitelstvo vzalo na vědomí.

8) Informace k pořizované změně č. 5 územního plánu
Předsedající uvedl bod:

Aktuálně probíhá proces zpracování zadání změny č. 5 územního plánu, která přímo navazuje na
pořízenou zprávu o uplatňování schválenou zastupitelstvem počátkem letošního roku. Ta kromě
nově vzniklých požadavků nebo zjištěných problémů v území obsahuje i podněty, které úřad v
mezidobí od vydání územního plánu, resp. jeho dílčích změn, obdržel.

Návrh k veřejnému projednání bude zveřejněn a projednán pravděpodobně v horizontu
října/listopadu, přičemž námitky a připomínky bude možné uplatnit v zákonných lhůtách
vázaných standardně na zveřejnění návrhu a jeho veřejné projednání. Předpoklad vydání změny je
prosinec letošního roku. Součástí pořízení změny je převedení územního plánu do nových
zákonem stanovených standardů.

Náklady na zpracování jsou 320 650,- Kč vč DPH (výběr na základě uzavřené výzvy dle ZZVZ),
náklady na pořízení jsou 50 000,- vč DPH na základě příkazní smlouvy. Na standardizaci, která
tvoří cca 206 tis. z částky na zpracování, bylo požádáno o dotaci MMR ve výši 185 tis. Kč.

Zastupitelstvo vzalo na vědomí.
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9) Různé

Informace ke změnám uspořádání návsi - přesuny doručovacích zařízení,
sběrných boxů a úpravy organizace dopravy a parkování

Na základě podnětu zastupitele Davida Kubelky a usnesení zastupitelstva č. 8/6/2023 proběhly v
letních měsících úpravy návsi v okolí obchodu.

Byl vytvořen prostor pro přesun doručovacích služeb (Z-box, Alzabox, Penguin box - sběr šatstva)
a re-use kontejnerů (textil a elektro) pod obchod, kde bylo současně upraveno parkovací stání pro
šikmé zajíždění, které by mělo umožnit rychlou a bezpečnou obrátku zákazníků a obsluhy boxů a
kontejnerů. Původní kolmé stání nevyhovovalo normám a bylo při plném obsazení obtížně
manévrovatelné. Z celé akce zbývá pouze dokončit dopravní značení (objednáno u 3K značky) a
přesun Z-box - probíhají jednání se spol. Zásilkovna (u nich interně schváleno, ještě budeme
procesovat dodatek a v říjnu by měl být z jejich strany reálný přesun).

Výsledky výběru nového dodavatele el. energie a plynu

Ve spolupráci se společností eCentre proběhla 2 kola výběrového řízení na nového dodavatele EE
a plynu. V prvním kole jsme žádné nabídky nevyužili, ve druhém jsme uzavřeli 3 letý kontrakt se
spol. E.on (dosavadní dodavatel).

Zasmluvněné ceny jsou následující:

+ stálý plat za odběrné místo 0,- Kč.

Aktuální ceny do konce letošního roku jsou u EE plošně strop cca 5000,- Kč + 99,- Kč stálý plat za
odb. místo a měsíc (u nás cca 20 OM x 99 x 12 měs. / ročně = 25 tis. Kč), pro plyn pak 2500,- Kč /
MWh + 130,- Kč / OM (tam jich máme jen nízké jednotky a nehraje to velkou roli cca 5 tis. Kč /
ročně).

Informace k odstranění bodové závady na silnici III/1011 - esíčko

Byly podepsány dodatky a smlouvy a měly by pokračovat práce na projekční a realizační přípravě.
Konkrétní informace a termíny dalšího postupu jsme ke dni zasedání neobdrželi - urgujeme.
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10) Diskuze
Václav Červenka: Jako místopředseda osadního výboru bych rád upozornil na špatný stav cest na
osadě LADA, u rybníka, u stanoviště odpadů.

Předsedající: Na podzim je plánována oprava děr zásypem a zhutněním.

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a s přáním klidného
zbytku večera ukončil zasedání ve 21:45 hodin.

Přílohy zápisu

Příloha č. 1: Prezenční listina

Přehled schválených usnesení

Usnesení č. 1/8/2023:
Zastupitelstvo obce Tehov určuje zapisovatelkou Kateřinu Ruszovou a ověřovateli zápisu Martina
Landu a Marcelu Konečnou.

Usnesení č. 2/8/2023:
Zastupitelstvo obce Tehov schvaluje program zasedání zastupitelstva ve navrženém znění:

1) Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu ze zasedání
2) Schválení programu
3) Veřejná finanční podpora
4) Informace finančního výboru
5) Informace o projektu Obnova MK Slunečná
6) Informace o projektu Navýšení kapacity zásobování vodovodních spotřebišť Tehov a Světice

– přivaděč, vodojem a související opatření
7) Informace o přeložce silnice II/107
8) Informace k pořizované změně č. 5 územního plánu
9) Různé

○ Informace ke změnám uspořádání návsi - přesuny doručovacích zařízení, sběrných
boxů a úpravy organizace dopravy a parkování

○ Výsledky výběru nového dodavatele el. energie a plynu
○ Informace k odstranění bodové závady na silnici III/1011 - esíčko

10) Diskuze

Usnesení č. 3/8/2023:

Zastupitelstvo obce Tehov po projednání schvaluje vyúčtování veřejné finanční podpory poskytnuté
spolku Spojené Osady Údolí Raků z.s. na akci “Sportovní akce - Dětský den”.
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Usnesení č. 4/8/2023:
Zastupitelstvo obce Tehov po projednání schvaluje vyúčtování veřejné finanční podpory poskytnuté
SH ČMS - SDH Tehov na akci “Oslava 140 let výročí založení spolku”.

Usnesení č. 5/8/2023:
Zastupitelstvo obce Tehov po projednání schvaluje vyúčtování veřejné finanční podpory poskytnuté
Zuzaně Staňkové na “Cvičební pomůcky na cvičení se seniory”.

Usnesení č. 6/8/2023:
Zastupitelstvo obce Tehov po projednání pověřuje starostu obce otevřením bankovního účtu u
ČSOB a.s. a UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a.s. pro uložení volných finančních
prostředků obce na termínovaný vklad s výpovědní lhůtou maximálně 1 měsíc v maximální výši 15
milionů Kč navýšené o budoucí připsané úroky pro jednotlivou banku.

Zápis byl vyhotoven dne 11. 9. 2023

Zapisovatel: Kateřina Ruszová

Ověřovatelé: Martin Landa

Marcela Konečná

Starosta: David Hlouch
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